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                                                 Munkebo Antennelaug.                             

 

                 Formandens beretning til generalforsamlingen 2021.  

 

Vi har i året 2020 afholdt 3 bestyrelsesmøder og en generalforsamling. På grund af 

covid-19 har det været et meget stille år. 

 

Jeg, Claus Laasby, overtog formandsposten i løbet af året, efter at John Jørgensen 

valgte at flytte fra byen. 

 

Vi har færdiggjort udbygningen af vores anlæg og det er nu fuldt up to date. Tillige 

har vi fået ny vedligeholdelsesfri beklædning og ny dør i mastehuset, så også dette 

er nyinstandsat.  

 

Vores samarbejde med Stofa går rigtigt fint, og det forventes af forsætte uændret 

fremover. 

 

 


